
Skjoldelev 4. august 12.10 2022
Bestyrelses møde hos Orla

Tilstede Lars, Mikael, Orla, Sven, Otto, Martin og Carsten.

Referat fra sidste møde den 23/3-2022 oplæses og godkendes.

Orla orienterer om projektet med ny vandledning til Foldby vandværk hvor der er lavet ændringer i 
forhold til den oprindelige lednings føring, da Ristrup ikke vil have gravet en ledning ned på deres
matrikel.
Der forsøges med en underboring af brand dammen på Skjoldvang gartneriet .
Prisen  på underboring ligger på 325 kr pr meter.

Ved Foldby vand møde var der tale om problemer med den aftale Lading Vandværk har, de vil 
gerne slippe billigere, fordi de har haft udgifter i forbindelse med de nye udstykninger.

Det har ikke været muligt at finde en tinglysning på vand beskyttelses området ved Peter 
Fuglsbjerg.
BNBO vil ligge hos vandsamarbejdet der har penge og ekspertise til at finde ud af dette.

Mikael fremlægger en foreløbig beredskabsplan.

Carsten fortæller at der ikke er pumpet så meget vand ud som samme tid sidste år
Ligeledes fandt han også et toilet der løb, ejeren har fået besked og dette er rettet.
Otto blev orienteret at hans forbrug var lidt i overkanten, så han kunne tjekke om han har et 
lignende problem.

Lars foreslår en prisstigning på 1,50 kr pr m3 vand grundet de sidste stigninger på energi, samt  
at det nye takstblad skal laves. 
Dette blev vedtaget.

Ellers ser økonomien fornuftig ud.
Elforbrug i 2021 var på 24000 kw ca 1 kw pr m3.

Julefrokost hos Lars, næste bestyrelsesmøde i november hos Mikael.

Orla inviterer til reception i forsamlingshuset den 23 september i anledning af sin 75 års dag


